
 

 

PROTOKÓŁ NR LV/2023 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 9 lutego 2023 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 15 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej – Izabela Krawczyk 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie – Justyna Krajewska 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Marzena Śmigielska 

• Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. – Anna 

Kurzawa-Gerczak 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

• Kierownik Ośrodka pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej – Piotr Reszka 

• Radny Rady Powiatu Słupskiego – Grzegorz Grabowski 

• Radny Rady Powiatu Słupskiego – Marcin Kowalczyk 

Radni spóźnieni: Cech Roman, Badowski Krzysztof 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z LIII i LIV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

4. Podjęcie uchwał i oświadczenia w sprawie: 

4.1 zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

4.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Dębnica Kaszubska na lata 2023-2035, 

4.3 zmieniająca uchwałę nr III/16/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie uchwalenia 

programu osłonowego „Pomoc Gminy Dębnica Kaszubska w zakresie dożywiania na lata 

2019-2023”, 

4.4 zmieniająca uchwałę nr III/17/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie określenia 

zasady zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku lub żywności bądź 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

4.5 zmieniająca uchwałę nr III/18/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 



 

 

pomocy w zakresie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym o programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023, 

4.6 uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2023”, 

4.7 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów położonych w rejonie miejscowości Dobieszewo, w obrębach 

Dobieszewo, Dębnica Kaszubska Leśnictwo oraz Starnice z przeznaczeniem pod budowę 

elektrowni wiatrowych, uchwalonego uchwałą Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

nr XXXIV/247/2013 z dnia 29 sierpnia 2013 r., 

4.8 zmiany uchwały nr XIX/142/2020 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 3 czerwca 2020 r. 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dębnica 

Kaszubska, 

4.9 zmieniająca uchwałę nr XXIV/173/2020 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.10  zmiany uchwały nr XXXI/210/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 29 marca 2021 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za udostępnienie pomieszczeń w Punktach 

Świadczenia Usług Społecznych w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczeń w Urzędzie 

Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.11  zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.12  pozostawienia skargi bez rozpatrzenia, 

4.13  nadania nazwy drodze w miejscowości Gogolewo, 

4.14  powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.15  określania górnych stawek opłat za usługi odbioru i zagospodarowania odpadów 

komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz za 

usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Dębnica Kaszubska, 

4.16  zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa, 

4.17  ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

4.18  udzielenia odpowiedzi na pismo. 



 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z LIII i LIV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

4. Podjęcie uchwał i oświadczenia w sprawie: 

4.1 zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

4.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Dębnica Kaszubska na lata 2023-2035, 

4.3 zmieniająca uchwałę nr III/16/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie uchwalenia 

programu osłonowego „Pomoc Gminy Dębnica Kaszubska w zakresie dożywiania na lata 

2019-2023”, 

4.4 zmieniająca uchwałę nr III/17/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie określenia 

zasady zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku lub żywności bądź 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

4.5 zmieniająca uchwałę nr III/18/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

objętych wieloletnim rządowym o programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023, 

4.6 uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 2023”, 

4.7 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów położonych w rejonie miejscowości Dobieszewo, w obrębach 

Dobieszewo, Dębnica Kaszubska Leśnictwo oraz Starnice z przeznaczeniem pod budowę 



 

 

elektrowni wiatrowych, uchwalonego uchwałą Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

nr XXXIV/247/2013 z dnia 29 sierpnia 2013 r., 

4.8 zmiany uchwały nr XIX/142/2020 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 3 czerwca 2020 r. 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dębnica 

Kaszubska, 

4.9 zmieniająca uchwałę nr XXIV/173/2020 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.10 zmiany uchwały nr XXXI/210/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 29 marca 2021 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za udostępnienie pomieszczeń w Punktach 

Świadczenia Usług Społecznych w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczeń w Urzędzie 

Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.11 zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.12 pozostawienia skargi bez rozpatrzenia, 

4.13 nadania nazwy drodze w miejscowości Gogolewo, 

4.14 powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.15 określania górnych stawek opłat za usługi odbioru i zagospodarowania odpadów 

komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz za 

usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Dębnica Kaszubska, 

4.16 zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa, 

4.17 ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

4.18 udzielenia odpowiedzi na pismo, 

4.19 zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg publicznych gminnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

7.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

7.2 Komisji Rewizyjnej, 

7.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

7.4 Komisji Spraw Społecznych. 



 

 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

Przebieg obrad: 

Ad. 1 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 11:10 w sali konferencyjnej 

im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

nieobecność dwóch radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

O godzinie 11:11 na sesje dołączył radny Roman Cech. 

W godzinach 11:11 – 11:16 trwała przerwa w obradach. 

Ad. 2 

Przy tym punkcie złożono 1 wniosek o zmianę porządku obrad. 

Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 4.19 
projektu uchwały „zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg publicznych gminnych”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku 
obrad po zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 



 

 

Ad. 3 

Zatwierdzono protokół z LIII i LIV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/403/2023 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2023-2035, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 



 

 

Uchwała otrzymała nr LV/404/2022 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 4.3 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr III/16/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
uchwalenia programu osłonowego „Pomoc Gminy Dębnica Kaszubska w zakresie dożywiania na lata 
2019-2023”, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (1): Knitter Rafał 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/405/2022 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 4.4 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr III/17/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
określenia zasady zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku lub żywności bądź 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (14): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/406/2022 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 4.5 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr III/18/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy 
w zakresie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 
rządowym o programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 

O godzinie 11:27 na sesję dołączył radny Krzysztof Badowski.  

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (14): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Badowski Krzysztof 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/407/2022 i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 4.6 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2023”, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (15): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/408/2022 i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 4.7 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów położonych w rejonie miejscowości Dobieszewo, 
w obrębach Dobieszewo, Dębnica Kaszubska Leśnictwo oraz Starnice z przeznaczeniem pod budowę 
elektrowni wiatrowych, uchwalonego uchwałą Rady Gminy Dębnica Kaszubska nr XXXIV/247/2013 
z dnia 29 sierpnia 2013 r., stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 4.7 w zakresie przytoczonym 
podczas sesji przez Wójta Gminy. 

Radny Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 4.7 
poprzez zmianę §3: „Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy wraz z obowiązkiem 
wywieszenia treści uchwały na tablicach ogłoszeń sołectwa Dębnica Kaszubska, sołectwa 
Dobieszewo, sołectwa Starnice.”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Sowińska Beata, Tutak Bartłomiej, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Paczesny Piotr, Szerlowski Mateusz, 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad drugim 
wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Tutak Bartłomiej, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Szerlowski Mateusz 



 

 

Podczas głosowania nieobecny był radny Roman Cech. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Treść projektu uchwały po dokonanych zmianach stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad w/w uchwałą po 
dokonanych zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została przyjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/409/2022 i stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Ad. 4.8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/142/2020 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 3 czerwca 2020 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (15): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/410/2022 i stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.9 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XXIV/173/2020 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/411/2022 i stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Ad. 4.10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/210/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za udostępnienie pomieszczeń 
w Punktach Świadczenia Usług Społecznych w Gminie Dębnica Kaszubska oraz pomieszczeń 
w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (15): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/412/2022 i stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.11 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (15): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Kołacki Mateusz, Knitter Rafał, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/413/2022 i stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Ad. 4.12 

Projekt uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpatrzenia, stanowi załącznik nr 39 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Krycki Adam, 
Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2):  Kołacki Mateusz, Lejczak Jadwiga 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/414/2022 i stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.13 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w miejscowości Gogolewo, stanowi załącznik 
nr 42 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (15): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/415/2022 i stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Ad. 4.14 

Projekt uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 
stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (15): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/416/2022 i stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.15 

Projekt uchwały w sprawie określania górnych stawek opłat za usługi odbioru 
i zagospodarowania odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie 
są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz 
za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Dębnica 
Kaszubska, stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/417/2022 i stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Ad. 4.16 

Projekt uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 
zbrojnym na terytorium tego państwa, stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (15): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 



 

 

Uchwała otrzymała nr LV/418/2022 i stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Ad. 4.17 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 
obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, stanowi 
załącznik nr 54 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (15): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/419/2022 i stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Ad. 4.18 

Projekt oświadczenia w sprawie udzielenia odpowiedzi na pismo, stanowi załącznik nr 57 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy i uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem 
pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, 
Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 



 

 

Oświadczenie otrzymało nr 5/2023 i stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

Ad. 4.19 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg publicznych 
gminnych, stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt został dodany do 
porządku obrad i poprosił o zapoznanie z jego treścią. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że droga jest drogą wewnętrzną. Aplikując o środki na 
remont tej drogi należało wykazać, że zostanie podwyższony jej standard. Należy zmienić kategorię 
drogi z drogi wewnętrznej na drogę publiczną. W takim przypadku zmieniają się zadania dla zarządcy 
drogi, w inny sposób musi zostać oznakowana, a także utrzymywana. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (15): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Olech Marcin, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/420/2022 i stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 63 do 
protokołu.  

Wójt Gminy Iwona Warkocka uzupełniła sprawozdanie informując, że na terenie gminy trwa 
wymiana opraw lamp drogowych z sodowych na ledowe. Jest to przedsięwzięcie Energi w ramach 
podpisanego porozumienia z gminą. Do końca tego roku wszystkie lampy mają zostać wymienione na 
ledowe. Wójt Gminy zdementowała pojawiające się informacje o planach likwidacji przedszkola w 
Budowie. Nadal rodzi się na tyle dużo dzieci, aby przedszkole funkcjonowało. Budynek przedszkolny 
wymaga remontu, wyliczona wartość prac remontowych wynosi około 1,7 mln zł. Trwają pracę nad 
analizą kosztów budowy nowego budynku przedszkolnego. Zostanie wybrana najkorzystniejsza 
opcja. Decyzja zostanie wspólnie podjęta. 

Radny Roman Cech, w nawiązaniu do przedstawionego sprawozdania, zapytał o lokalizację żłobka, 
który miałby zostać wybudowany w Dębnicy Kaszubskiej, a także o przybliżenie specyfikacji autobusu 
planowanego do zakupu. 



 

 

Wójt Gminy Iwona Warkocka wskazała, że lokalizacja żłobka jest wyznaczona na terenie Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej. Autobus będzie z przeznaczeniem na 22 osoby, 
wielkości autobusu, który gmina już posiada. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zapytał, gdzie byłoby zlokalizowane rondo na 
ul. Fabrycznej, natomiast radny Piotr Paczesny zapytał czy nie było możliwości wyznaczenia innej 
drogi do remontu np. ul. Kamienną. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że na ul. Fabrycznej nie jest planowana budowa ronda. 
Remont zakłada wymianę nawierzchni. Aby uzyskać jak największą ilość punktów przyznawanych 
podczas weryfikacji wniosków droga musiała być przeznaczona do remontu w istniejących granicach, 
bez poszerzania, czy przebudowania. Brano pod uwagę różne drogi m.in. ul. Kamienną, jednakże tam 
należałoby wybudować chodnik, a warunki udzielenia dofinansowania nie przewidywały takiej 
możliwości. Wniosek ten został złożony o dofinansowanie, nie jest jeszcze rozparzony. 

Poruszono kwestię dużej ilości spożywanego alkoholu przez mieszkańców gminy i rozważono 
możliwość organizacji happeningu o zachowaniu trzeźwości, zwiększenia ilości działań 
profilaktycznych, spotkań w szkołach itp. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

Radny Rady Powiatu Słupskiego Grzegorz Grabowski zaproponował zamieszczenie informacji 
o zmianie planu miejscowego w „Wieściach Gminnych”. 

Radny Piotr Paczesny zapytał co z mostem na ul. Kościelnej. Czy będzie on remontowany w pierwszej 
kolejności. 

Radny Rady Powiatu Słupskiego Marcin Kowalczyk poinformował, że założeniem jest wykonanie 
remontu przepustu i rozpoczęcie prac remontowych drogi od tego miejsca. Prace te mają zostać 
rozpoczęte w I kwartale tego roku. 

Radny Marcin Olech zapytał do kogo należy ul. Kościelna i dlaczego nie można było podjąć wspólnych 
działań z Powiatem Słupskim o wyremontowanie całej drogi. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że droga należy do gminy oraz Powiatu Słupskiego. 
Droga od drogi wojewódzkiej ma wąski odcinek i podczas remontu należałoby ustanowić tam drogę 
jednokierunkową. Do remontu przeznczona jest droga należąca do powiatu tj. ul. Kościelna – 
ul. Skarszewska. 

Ad. 7-7.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 
komisja spotkała się 16.01 na posiedzeniu własnym w celu opracowania planu pracy na 2023 rok 
oraz przygotowania sprawozdania z działalności komisji w 2022 roku. Kolejne spotkania miały 
miejsce podczas sesji nadzwyczajnej (27.01.) i posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy 
(02.02).  

Ad. 7.2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcin Olech poinformował, że komisja spotkała się 
9.01 podczas posiedzenia we własnym gronie w celu opracowania planu pracy na 2023 rok oraz 
sporządzenia sprawozdania z działalności komisji w 2022 roku. Kolejne spotkania odbyły się podczas 
sesji nadzwyczajnej i wspólnego posiedzenia wszystkich komisji Rady Gminy. 



 

 

Ad. 7.3  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się czterokrotnie. Pierwsze spotkanie było 16.01 na posiedzeniu własnym w celu 
opracowania planu pracy na 2023 rok oraz przygotowania sprawozdania z działalności komisji 
w 2022 roku. Kolejne spotkania miały miejsce podczas sesji nadzwyczajnej i posiedzenia wspólnego 
wszystkich komisji Rady Gminy. Komisja we własnym gronie spotkała się w celu wydania opinii 
o złożonej skardze na dyrektora Zespołu Szkół w Motarzynie. Skarga ta nie podlegała rozpatrzeniu. 

Ad. 7.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych radny Mateusz Szerlowski poinformował, że 
komisja spotkała się 19.01 na posiedzeniu własnym, podczas którego przygotowano plan pracy na 
2023 rok, sporządzono sprawozdanie z działalności w 2022 roku, a także sprawdzono złożone wnioski 
o nadanie nagród dla sportowców i wydano opinie. Następnie komisja spotkała się podczas sesji 
nadzwyczajnej oraz podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Radny Bartłomiej Tutak poruszył sprawę radnej Jadwigi Lejczak w związku ze zmianą stanowiska 
pracy i wypowiedzeniem stosunku pracy. W dniu 31.01 zapadł wyrok Sądu Okręgowego 
o przywrócenie radnej na poprzednio zajmowane stanowisko. Rada Gminy dyskutowała na ten 
temat, więc zwrócił się do radnych o ocenę zachowania i wydanych decyzji. Rada Gminy nie 
wypowiedziała się na temat zwolnienia dyscyplinarnego radnej. Powinna zostać zawarta ugoda. Już 
jeden wyrok zapadł w sprawie oddalenia konieczności zwracania zasiłku chorobowego. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że radni nie znają treści wyroku, 
który zapad, wobec tego nie mogą na ten temat dyskutować. Nie wszystkie sprawy są rozstrzygnięte. 
Sąd nakazał przywrócenie na stanowisko, ale ze stanowiska dotychczas zajmowanego została 
dyscyplinarnie zwolniona. Należy czekać na ostateczne decyzje sądu. 

Prezes ZGK Anna Kurzawa-Gerczak poinformowała, że sprawa o zwolnienie dyscyplinarne jest 
w toku. W przypadku zmiany stanowiska pracy sąd drugiej instancji wydał orzeczenie o przywrócenie 
na poprzednie stanowisko. W związku ze zwolnieniem dyscyplinarnym nie ma możliwości 
przywrócenia na stanowisko. 

Radca prawny Robert Krupa poinformował, że nie zna treści uzasadnienia wyroku. Sprawa sądowa 
o zwolnienie dyscyplinarne jest w toku. Sąd drugiej instancji na posiedzeniu niejawnym wydał 
orzeczenie o przywróceniu do pracy na poprzednie stanowisko. Po zmianie stanowiska nastąpiło 
zwolnienie dyscyplinarne, wobec tego do czasu rozstrzygnięcia wszystkich spraw nie można 
przywrócić na stanowisko. Nie chce stwarzać spornej sytuacji, jedynie poinformować, że radni 
postępowali zgodnie z przepisami prawa. Zgodnie z art. 25 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym 
radni rozstrzygali sprawę tylko i wyłącznie w zakresie powiązania zmiany stanowiska 
z wykonywaniem mandatu radnego. Motywem zmiany stanowiska nie było wykonywanie mandatu 
radnego, a Rada Gminy działała zgodnie z przepisami. 

Radny Bartłomiej Tutak poinformował, że radni orzekali przy sprawie zmiany stanowiska pracy, a nie 
podczas zwolnienia dyscyplinarnego. Przesłanki rozstrzygnięcia sprawy będą podobne co do wyroku 
Sądu Rejonowego w sprawie zwrotu zasiłku chorobowego. Sąd orzekł, że była to praca społeczna. 
Radny wyraził zdanie, że warto zawrzeć ugodę, gdyż być może trzeba będzie ponieść koszty tych 
decyzji. 



 

 

Radny Piotr Paczesny zapytał czy w związku z wyrokiem są jakieś koszty odszkodowawcze dla 
pracodawcy? 

Radny Bartłomiej Tutak poinformował, że na chwilę obecną pracownica nie została dopuszczona do 
pracy. Być może trzeba będzie wypłacić odszkodowanie i wyrównać pensję, jeżeli była niższa od tej 
otrzymywanej poprzednio. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski w związku z brakiem dalszych pytań przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 9  

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 13:11, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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